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Szanowny Panie Burmistrzu,

Dlaczego nie został zrealizowany plan natężenia ruchu do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru północno-zachodniej części miasta Konstancin- 
Jeziorna -e ta p  4? Proszę o zlecenie badań natężenia ruchu do planu miejscowego. Bez niego 
bardzo ciężko będzie podjąć decyzję co do przyjęcia planu.

Z wyrazami szacunku, 

Aleksandra Kostrzewska
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